
 

 

 

Fråga till  Kommunstyrelsens ordförande 

 

PÅ Kommunfullmäktige i september 2020 lämnade MP in en motion om Sänkt 
rösträttsålder . 

 Första att satsen i motionen löd : 

” Att   kommunen hos Länsstyrelsen snarast ansöker om tillstånd att för det 
kommunala valet 2022 införa rösträtt från 16 år.” 

Min fråga : 

Har kommunen och förvaltningen gjort något med denna motion  inför ett 
svar på motionen ? 

Valet närmar sig!!!! 

  2021-03-12  

Arne Fransson ,MP



KOMMUNFULLMÄKTIGE ULRICEHAMN 

  

  

Fråga 

  

Datum:2021-03-23 

  

Partinamn: Miljöpartiet de gröna 

  

Frågeställarens namn: Ingemar Basth 

  

Frågan ställs till: Kommunstyrelsens ordförande 

  

På senare tid har det tråkigt nog varit en del överfall och rån utfört av 

ungdomar i i Ulricehamns kommun. Senast var det två på varandra tätt följande 

rån det ena mot en butik det andra mot en äldre person. 
 

Att det skett är mycket tråkigt och något som en trygg och säker kommun inte 

kan tolerera utan måste agera kraftfullt emot. Det gäller att såväl 

ordningsmakten som det sociala nätverk som ska finnas har de resurser som 

dels tar tag i frågan. Viktigt är att det finns resurser när dessa incidenter hänt 

men inte minst lika viktigt innan det händer överhuvudtaget. Så ett 

förebyggande arbete är mycket viktigt.  
Såvitt det går att förstå så har Ulricehamn när det gäller det förebyggande 

arbetet inte längre några fältassistenter som rör sig bland ungdomsgrupperna i 

kommunen och som tidigt kan dels upptäcka men även motverka att ungdomar 

hamnar snett. 
 

Min fråga till Kommunstyrelsens ordförande är följande: 
  

Enlig uppgift så har Ulricehamns kommun i stort sett avvecklat den resurs som 

heter fältassistenter och som ska jobba ute på fältet. Varför har man gjort det, 

anser man inte att detta är en viktig funktion för att fånga upp ungdomarna och 

förebygga oönskade beteenden? 
 

 

Ingemar Basth (mp) 
  

2021-03-23 


